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Από το υπ’ αριθ. 24/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 641/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απολογισμού, ισολογισμού, κατάστασης 
αποτελεσμάτων χρήσης και έκθεσης πεπραγμένων 
χρήσης 1999 της δημοτικής επιχείρησης «Κέντρο 
Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας 
Ο.Τ.Α.» Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 11 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Σ. Γεωργιάδης ------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
3) Κατά τη   συζήτηση   της υπ’   αριθ.  605/2000 απόφασης 
αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Ν.  Χαμαλής,  Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
4) Κατά   τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  607/2000  απόφασης 

14. Ν. Χαμαλής 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Γ. 

Ουρσουζίδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 611/2000 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Γ. Ουρσουζίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 646/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης.  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 

   
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 37ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-12-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αναπληρωτή Δημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι το Διοικητικό Συμβούλιο του Κέντρου Πολιτιστικών 
Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας ΟΤΑ Δήμου Βέροιας με την αριθ. 35/2000 
απόφασή του ενέκρινε τον ισολογισμό χρήσης 1999,την κατάσταση των 
αποτελεσμάτων  χρήσης 1999 , τον απολογισμό εσόδων-εξόδων 1999 καθώς και την 
έκθεση πεπραγμένων του 1999. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 282 του ΔΚΚ το δημοτικό 
συμβούλιο εγκρίνει τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της επιχείρησης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δ.Σ να εγκρίνει τον ισολογισμό 
και την έκθεση πεπραγμένων έτους 1999 της παραπάνω επιχείρησης. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την έκθεση 
πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1999 της παραπάνω δημοτικής επιχείρησης. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και το από 15-5-2000 
πιστοποιητικό έκθεσης διαχειριστικού ελέγχου των ελεγκτών της επιχείρησης, καθώς 
και την με αριθ. 34/00 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχ/σης 
σύμφωνα με την οποία το αποτέλεσμα του ελέγχου όσον αφορά την σωστή τήρηση 
των βιβλίων και στοιχείων της επιχείρησης από την πλευρά της οικονομικής 
υπηρεσίας είναι ικανοποιητικό. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Πόσο κόστισαν τα εγκαίνια του Χώρου Τεχνών; Πόσες ήταν 
οι δαπάνες για διαφημίσεις και δημοσιεύσεις; Γιατί αποχώρησε ο καλλιτεχνικός 
διευθυντής; Τι ενέργειες κάναμε για την πρόσληψη νέου καλλιτεχνικού διευθυντή; Οι 
λογιστές έκαναν διαχειριστικό έλεγχο και αναφέρουν ορισμένες παρατηρήσεις. Ποια 
η γνώμη του διοικητικού συμβουλίου; 
 Σκουμπόπουλος :Λειτουργεί το υπόγειο πάρκινγκ; Εισπράττονται έσοδα; 
Ποια είναι η δαπάνη ηλεκτρικού ρεύματος  αυτού του κτιρίου; Ποιος το πληρώνει; 
 Ταρατσίδης Δημ.,  λογιστής επιχείρησης :Όσον αφορά τις δαπάνες για τα 
εγκαίνια, υπάρχουν σε 3 κωδικούς. Είναι περίπου 28 εκ. δρχ. στο σύνολο. 
 Το υπόγειο πάρκινγκ λειτουργεί και περίπου 26 θέσεις έχουν δοθεί σε 
συμπολίτες μας. Τα έσοδα εισπράττονται από την ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
 Το ηλεκτρικό ρεύμα πέρσι πληρώθηκε μία φορά. Το μηνιαίο ρεύμα το 
πληρώνει το Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών. 
 Οι παρατηρήσεις θεραπεύονται. Το ΥΠ.ΠΟ, δεν μας έχει στείλει τις 
επιχορηγήσεις. 
 Ταχματζίδης :Δεν είναι σημαντικές οι παρατηρήσεις. Καλλιτεχνικός  
Διευθυντής, δεν υπάρχει τώρα. 
 Σκουμπόπουλος :Γιατί παραιτήθηκε ο καλλιτεχνικός  διευθυντής; Κάνοντας 
την κριτική μου για την απολογιστική έκθεση, θα παρακαλέσω να κάνουν λεπτομερή 
ανάλυση των κονδυλίων. 155 εκ. που και πως διατέθηκαν; 
 Σχετικά με τον ορισμό του νέου καλλιτεχνικού διευθυντή , το ΥΠ.ΠΟ λέει να 
επαναληφθεί η διαδικασία της προκήρυξης. Απαραίτητος όρος αυτής της διαδικασίας, 
είναι η δημοσίευση της προκήρυξης σε τρεις ημερήσιες εφημερίδες. 
 Δεν ψηφίζουμε τον απολογισμό. 
 Δήμαρχος :Εγινε δημοσίευση  σε τρεις  ημερήσιες  εφημερίδες. 
 Ο τοπικός καλλιτεχνικός διευθυντής, στοιχίζει στην επιχείρηση πολύ  
λιγότερα χρήματα, απ΄ότι  αν ήταν Αθηναίος. 



 Ο κ. Ζακλακούτης, πρώην καλλιτεχνικός διευθυντής παραιτήθηκε γιατί στα 
εγκαίνια, έκατσε σε άλλη θέση απ΄αυτήν που ήθελε και θεώρησε ότι ήταν προσβολή 
σε σχέση με το πρόσωπο του καλλιτεχνικού διευθυντή. Αυτή ήταν η αφορμή. 
 Επί της ουσίας, η αιτία που υπέβαλε την παραίτησή του,  ήταν ότι 
προσδιορίστηκε πιο συγκεκριμένα  το αντικείμενο του Κέντρου Πολιτιστικών 
Πρωτοβουλιών, και ενδεχόμενα δεν ικανοποιούσε τις προσωπικές  καλλιτεχνικές 
ανησυχίες του. Ηταν πολύ καλός. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Για τις παρατηρήσεις των ελεγκτών, όσον αφορά το 
κεφάλαιο, απαιτείται η αύξηση κεφαλαίου. Όχι μόνο σε ευχές. 
 Ουρσουζίδης :Όσον αφορά τον προϋπολογισμό, με κάλυψαν οι απαντήσεις 
του κ. Ταρατσίδη. Από τις παρατηρήσεις που άκουσα, η μόνη που δεν είχε επαρκή 
αιτιολογία, είναι αυτή που είπε και ο κ. Γεωργιάδης σε σχέση με τις ημερομηνίες.  
Δηλ. η ανακολουθία μεταξύ δαπανών και τιμολογίων. Ο κ. Ζακλακούτης έφυγε 
πικραμένος. Οφείλω να ομολογήσω ότι οι συνεργάτες του τον τιμούν για τα 
προσόντα του και την προσφορά του στην πόλη. Αποχώρησε όρθιος από την Βέροια. 
 Για την πρόσληψη του καινούργιου καλλιτεχνικού διευθυντή, δεν είναι 
αλήθεια ότι συμμετείχε ο κ. Λιόλιος στη σύνταξη των προδιαγραφών. Ο κ. Λαψάς, 
εκπρόσωπος του ΥΠ.ΠΟ, μας έφερε σχέδιο  πανομοιότυπο με αυτών που προέβλεπαν 
για την κάλυψη ανάλογων θέσεων, όταν  η Θεσ/νίκη ήταν η Πολιτιστική 
Πρωτεύουσα της Ευρώπης. Είχαμε πληρότητα και αντικειμενικότητα όσον αφορά τα 
τυπικά αλλά και ουσιαστικά  προσόντα. 
 Όσον αφορά την κατάληξη της υπόθεσης ,δεν γνωρίζω αν το ΥΠ.ΠΟ ήθελε 
να προτείνει κάποιον Αθηναίο και δεν τους βόλευε ο κ. Λιόλιος που ήταν Βεροιώτης. 
 Η αμοιβή του καλλιτεχνικού διευθυντή ήταν χαμηλή. 
 Ταχματζίδης :Μιλάμε για το 1999 και δεν μιλάμε για το 2000. Τα ζητήματα 
που έβαλε ο κ. Σκουμπόπουλος, αφορούν το 2000. Στοιχειώδες καθήκον είναι να 
διαβάζετε την εισήγηση. 
 Αιωρούνται τα 155 εκ. Αυτά τα χρήματα διετέθησαν είτε για διαφημίσεις, για 
τη φιλοξενία συνέδρων, στα εγκαίνια κλπ. 
 Ταρατσίδης :Ζητάμε και παίρνουμε τα τιμολόγια με το σωστό συντελεστή, 
ΦΠΑ 18%. Υπάρχουν όμως κάποιοι, οι οποίοι για δικούς τους λόγους, κόβουν 
τιμολόγια με άλλο συντελεστή. Εμείς το διορθώνουμε στο στέλεχος του τιμολογίου. 
Οι ελεγκτές είπαν στα συμφωνητικά που υπογράφουμε με αυτούς, να τους τονίζουμε 
ότι είναι 18%. Πράγμα το οποίο και κάνουμε. Όσον αφορά το αγγελιόσημο, δεν 
υπάρχει. 
 Σκουμπόπουλος :Θέλω να κάνω ορισμένες  διορθώσεις. 
 Δήμαρχος :1α)Τα 155 εκ., λογιστικά αποτυπώνονται με το διπλογραφικό 
σύστημα, όπως ισχύει στις εταιρείες. Αναγκαστικά λοιπόν οι εγγραφές γίνονται με 
αυτόν τον τρόπο. 
 β)Είναι  η μοναδική δημοτική επιχείρηση, όπου το  κόστος των εναλλακτικών 
δαπανών και ιδιαίτερα της μισθοδοσίας του κάθε είδους προσωπικού, είναι κάτω από 
20%. Ο  ενιαίος φορέας πολιτισμού, συμπληρώνει ανάμεσα στις διάφορες δημοτικές 
επιχειρήσεις, τις ελλείψεις του προσωπικού που υπάρχουν . Σήμερα λοιπόν δεν 
εγκρίνετε απλά έναν ισολογισμό. Εγκρίνετε και τα πολιτιστικά πεπραγμένα αυτής της 
επιχείρησης. 
 2)Όταν υπάρχουν πάνω από 1000 εγγραφές και υπάρχουν 2-3 περιπτώσεις, 
χρειαζόμαστε τους ελεγκτές για να υποδεικνύουν στην λογιστική υπηρεσία κάθε 
λογιστικής επιχείρησης, πώς να κάνει καλύτερα και σύμφωνα με τη νομοθεσία τη 
δουλειά της. 



 3)Από το σύνολο των δράσεων, πάνω από τα 2/3 των χρημάτων του 
προϋπολογισμού, ουσιαστικά, απευθύνθηκαν σε επιχειρήσεις, σε πρόσωπα και σε 
φορείς της πόλης μας. 
 Εάν έχετε λογιστικής μορφής επιφυλάξεις, να εγκρίνουμε ομόφωνα τον 
απολογισμό σε δράσεις της επιχείρησης, και να εγκρίνετε με τις επιφυλάξεις που λένε 
οι ελεγκτές, τα οικονομικά στοιχεία, διότι νομίζω ότι η καταψήφιση ενός 
απολογισμού, δεν είναι μόνο στο οικονομικό αλλά και στο πολιτικό επίπεδο, και δεν 
αρμόζει σ΄αυτήν την επιχείρηση και στα όσα προσφέρει. 
 Πρόεδρος: Ποιοι δεν εγκρίνουν τον Ισολογισμό κ.λ.π. της επιχ/σης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-12-00 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Μ. 
Ποτουρίδη.   
2.- Την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1999 της δημοτικής 
επιχείρησης «Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας Ο.Τ.Α.» Δήμου 
Βέροιας. 
3.- Την με αριθ. 35/2000 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω δημοτικής 
επιχείρησης με την οποία εγκρίθηκαν η έκθεση πεπραγμένων και ο ισολογισμός της 
επιχείρησης έτους 1999. 
4.- Το από 15-5-2000 πιστοποιητικό έκθεσης διαχειριστικού ελέγχου των ελεγκτών 
της επιχείρησης, καθώς και την με αριθ. 34/00 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της 
παραπάνω επιχ/σης σύμφωνα με την οποία το αποτέλεσμα του ελέγχου όσον αφορά 
την σωστή τήρηση των βιβλίων και στοιχείων της επιχείρησης από την πλευρά της 
οικονομικής υπηρεσίας είναι ικανοποιητικό. 
5.- Τις απόψεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 282 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει τον Απολογισμό εσόδων - εξόδων, την κατάσταση αποτελεσμάτων 
χρήσεως, την έκθεση πεπραγμένων και τον Ισολογισμό χρήσης 1999 της Δημοτικής 
Επιχείρησης «Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας Ο.Τ.Α.» Δήμου 
Βέροιας ο οποίος εμφανίζει σύνολο ενεργητικού και παθητικού δρχ. 44.903.753 και 
κέρδη χρήσης 1999 δρχ. 2.211.855. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    641/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


